

Biasiswa Putrajaya Perdana Berhad untuk 21 pelajar

Sejumlah RM189, 000 telah ditawarkan kepada pelajar



Putrajaya Perdana Berhad (PPB), salah satu kumpulan pembinaan, pembangunan hartanah dan konsesi terkemuka di Malaysia telah melonjakkan potensi 21 pelajar yang mengalami cabaran dari segi kewangan, dan memberi mereka jalan menuju cita-cita ke pengajian tinggi dengan menawarkan biasiswa tahunan.

Di majlis Anugerah Biasiswa Putrajaya Perdana 2016, yang diadakan di pejabat PPB, Dato' Rosman bin Abdullah, Pengarah Urusan Kumpulan PPB berkata, "PPB sentiasa mencari bakal pelajar yang sangat berbakat dan menghadapi cabaran dari segi kewangan untuk menyediakan mereka pendidikan peringkat tinggi yang jika dibiarkan, mereka tidak berpeluang untuk mencapainya.

"Pendidikan untuk generasi muda sentiasa menjadi isu yang sangat dekat di hati kami kerana kami percaya anak muda adalah pemimpin masa depan kita. Apabila kita menetapkan mereka pada jalan yang betul, kita menggalakkan dan memberi motivasi mereka untuk bergerak ke tahap yang lebih tinggi," tambah Dato Rosman.

Penerima anugerah tersebut datang dari seluruh Malaysia di Semenanjung, Sabah dan Sarawak dan terdiri dari mereka yang layak dari segi akademik untuk meneruskan atau berhasrat untuk melanjutkan pelajaran ke peringkat yang lebih tinggi di universiti / kolej tempatan awam / swasta.

Program Biasiswa Tahunan ini adalah sebahagian daripada Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) oleh PPB untuk menyediakan peluang pendidikan kepada belia negara dan untuk membina masa depan yang lebih baik untuk pelajar Malaysia yang layak dan miskin yang sebaliknya akan dinafikan pengajian tinggi kerana kekangan kewangan.

Sejak 11 tahun yang lalu, PPB telah menyokong pelajar-pelajar ini untuk mendapatkan akses kepada pendidikan tinggi, dan setakat ini telah menaja sehingga 97 pelajar yang berpotensi tinggi yang mengalami masalah kewangan melalui pemberian biasiswa tahunan dengan jumlah keseluruhan bernilai lebih RM1.3 juta.

PPB percaya bahawa pendidikan adalah kunci untuk membantu membentuk pendapat yang pintar, memupuk pemikiran kritis dan menggalakkan pelajar untuk menyatakan pandangan mengenai perkara yang penting dalam kehidupan mereka. Walau bagaimanapun, masih terdapat ramai pelajar di luar sana yang tidak dapat menyambung ke pendidikan tinggi kerana kekangan kewangan.

“Kami berharap sumbangan kami boleh membantu mereka untuk mempunyai keupayaan untuk terus belajar dan memperoleh pengetahuan, menjadi pemimpin contoh pada masa akan datang dan menyumbang kepada pembangunan negara dan masyarakat,” katanya.

Dalam usaha untuk layak menerima biasiswa ini, calon penerima mestilah menjadi warganegara Malaysia dan berumur antara 19-25 tahun. Hanya pelajar sepenuh masa yang sudah mendapat atau bertujuan untuk mendapatkan penerimaan ke universiti / kolej tempatan awam / swasta akan dipertimbangkan.

Mereka juga perlu mencapai keputusan cemerlang dalam SPM / STPM / Diploma / Matrikulasi atau keputusan lain yang berkaitan.

Setiap pelajar ditawarkan RM9,000 bagi setiap tahun akademik. Para pelajar yang telah terpilih mengikuti pengajian Awam / Kejuruteraan Struktur, Mekanikal / Kejuruteraan Elektrik, Kuantiti / Ukur Bangunan, Bangunan / Pengurusan Pembinaan dan Pentadbiran Perniagaan.

Setelah tamat kursus dan tamat pengajian masing-masing, pelajar dikehendaki untuk berkhidmat di PPB atau mana-mana subsidiarinya untuk sekurang-kurangnya dua tahun.

“Saya benar-benar berterima kasih kepada PPB kerana menerima saya sebagai salah seorang penerima anugerah ini. Sebagai seorang anak yatim, saya sering tertanya-tanya di mana masa depan saya. Dengan anugerah ini, saya pasti akan belajar dan bekerja keras untuk mencapai impian saya untuk menjadi seorang Juruukur Bahan profesional dengan integriti, komitmen dan tanggungjawab,” ujar Mohd Amin bin Mamat.

Leow Yee Jing, seorang lagi penerima yang diterima ke program Ijazah Teknologi Kejuruteraan Awam mengatakan, “Saya sangat teruja apabila saya menerima surat tawaran daripada PPB. Ia benar-benar hasrat yang menjadi kenyataan. Biasiswa ini pasti akan mendorong saya lagi untuk mencapai matlamat saya.”

Link: <http://afterschool.my/bm/berita/biasiswa-putrajaya-perdana-berhad-untuk-21-pelajar/>